
首都医科大学国际学生在华事务担保书
Guarantor Form for International Applicants of CMU

申请学生信息 Applicant's Information

姓名 Name 国籍 Nationality 性别 Gender 护照号码 Passport No.

担保人申明 Guarantor's Affirmation

我愿做上述学生在首都医科大学学习期间的担保人并保证下列各项:

I am willing to be the guarantor of the student mentioned above during his /her study

at Capital Medical University (CMU), and hereby affirm the following terms:

1. 监督该生不做非法活动并保证遵守中国的法律；

To supervise the student to make sure that he/she will abide by the laws of Chinese government and will not
engage in any illegal activity;

2. 督促该生努力学习并遵守学校的各项规章制度；

To ensure that the student will study hard and observe all rules and regulations of CMU;
3. 督促该生按时缴纳各项费用；

To ensure that the student will pay on time the expenses required;
4. 负责该生在学校学习期间发生意外事故时的处理工作。

To be responsible to coordinate for any unexpected event that happens during his/her stay at CMU.

有关说明（Note)：担保人需是与此学生有关系的成年人，且长期在中国境内生活
The guarantor of the student should be an adult long-term resident in China.

以下由担保人填写:

Following items are filled by guarantor:

姓名/ Name 国籍/Nationality 与学生关系/Relation with

Applicant

家庭地址/Home

Address

电话/

Telephone No.

E-mail 工作单位/Employer or

Company

单位电话/Working

Phone

担保人签字Guarantor's signature：

日期 Date：



附：担保人身份证件复印件 Copy of the Guardian’s ID：

正面 Front：

背面 Back：


